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 ســـال دوازدهـــم  شـــماره 2374 

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در سفر به کرمانشاه مطرح کرد:

بیمارستان امام رضا )ع( کرمانشاه، یکی از بیمارستان های فوق العاده در کشور
استاندار کرمانشاه: وزارت بهداشت به توسعه گردشگری سلامت استان کمک کند                                          رئیس دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه: 1000 میلیارد تومان در سفر رئیس جمهور برای حوزه بهداشت و درمان کرمانشاه مصوب شد

ســپهرغرب، گروه خبر: وزیر بهداشت، درمان و 
آموزش پزشــکی گفت: بیمارســتان امام رضا )ع( 
کرمانشــاه یکــی از بیمارســتان های فوق العــاده 
در کشــور اســت و نمونه آن در ایران کمتر وجود 
دارد، امــا بهره وری ما کم اســت. بــا وجود حدود 
یک هزار بیمارســتان در کشــور، 150 هــزار تخت و 

600 هزار از کارکنان، بهره وری 25 درصد است.
بــا  پنجشــنبه  روز  صبــح  عین الهــی«  »بهــرام 
استقبال »بهمن امیری مقدم« استاندار، جمعی 
از نماینــدگان، رئیس و معاونین دانشــگاه علوم 
پزشــکی وارد کرمانشاه شــد و در نشست بررسی 
مشــکلات حوزه بهداشت و درمان استان شرکت 

کرد.
   بــرای مقابلــه بــا گرمازدگــی زائــران اربعین 

پیش بینی  لازم شده است
وی در ایــن نشســت گفــت: بــه تعــداد کافــی 
پایگاه هــای اورژانــس در مــرز ایــران بــرای زائــران 
زمینــه  ایــن  در  نگرانــی  و  دارد  وجــود  اربعیــن 
نداریــم و پیش بینی هــای لازم هم بــرای مقابله با 

گرمازدگی زائران شده است.
این مقام مســئول افزود: پشتیبانی در سمت 
عــراق هــم بــه هلال احمــر واگذار شــده اســت و 

آمادگی هرگونه کمک به این نیروها را داریم.
وی اظهار کرد: در رابطه با پیاده روی اربعین در 
کرمانشاه خوشبختانه پیش بینی های لازم انجام 
شــده و نگرانــی اصلی مــا بحث گرمازدگی اســت 
و یکــی از نکته هایی کــه زائرین باید مــد نظر قرار 

دهند این است که روزها حرکت نکنند.
وزیر بهداشــت گفــت: زائرین بایــد راه رفتن را 
تمریــن کنند و آمادگــی لازم برای ایــن پیاده روی 
را داشــته باشــند. یکی از مشــکلات ما در اربعین 
افــرادی هســتند کــه بــدون تمریــن می خواهند 
راهپیمایــی را انجــام دهنــد، امــا به دلیــل آمــاده 

نبودن بدن، نمی توانند.
   کمبود انســولین قلمی تا پایان سال جاری 

رفع می شود
از  انســولین  بحــث  در  افــزود:  ادامــه  در  وی 
ابتدای شــروع بــه کار دولت هدف گــذاری در این 
زمینه انجام شد. درتلاشیم به سمت خودکفایی 
پیــش برویم و برنامه ریزی را با توجه به تهدیدات 
و تحریم هایــی کــه وجــود دارد به گونــه ای انجام 

دهیم که مردم دچار تهدیدات دارویی نشوند.
عین الهــی گفــت: بــا طــرح دارویــار و حمایــت 
از تولیــدات داخلــی درتلاشــیم بــه ســمتی پیش 
برویــم که نه تنهــا کمبود دارو رفع شــود، بلکه به 
کشــورهای دیگر نیز دارو صادر کنیم. کشــورهای 
منطقــه همه نیازمند بــه دارو هســتند و با کمی 

توجه بیشتر می توانیم این کار را انجام دهیم.

وی اضافــه کرد: بیماری دیابت به دلیل ســبک 
زندگی مردم مانند ورزش نکردن و رعایت نکردن 
رژیم غذایی شــیوع بالایی دارد. یکی از مشــکلات 
ایــن بیمــاران تهیــه انســولین اســت و در بعضی 
تــا 1.5 میلیــون واحــد کمبــود  زمانــی  مقاطــع 

انسولین داشتیم.
وزیــر بهداشــت تأکیــد کــرد: تــا پایــان ســال 
جاری تولید انســولین قلمی را بــه مقداری انجام 
می دهیم که نه تنها بتوانیم مصرف خود را تأمین 

کنیم، که صادرات هم داشته باشیم.
   آبلــه میمــون بــه شــکل همه گیــری مانند 

کرونا نیست
وی همچنیــن بــا بیــان اینکــه در کشــور تــا به 
امــروز فقــط یــک مــورد از ابتــلا بــه آبلــه میمون 
در خوزســتان گــزارش شــده اســت، گفــت: آبلــه 
میمــون به شــکل همه گیری مانند کرونا نیســت 
و مرگ ومیــر چندانی ندارد، مگر فرد مبتلا بیماری 

زمینه ای داشته باشد.
عین الهــی افــزود: آبلــه میمــون علائمی مثل 
ســرماخوردگی، خســتگی و تــب دارد و شــاخصه 
این بیماری تاول های روی پوست است. تا مرحله 
ایجاد تاول ها این بیماری مســری نیست و نگران 
ایــن بیمــاری نیســتیم، در دنیا هم شــیوع بالایی 

ندارد.
وزیــر بهداشــت همچنین گفت: در کرمانشــاه 
اســت،  مهــم  مــا  بــرای  فرهنگــی  پیوســت های 
کرمانشــاه مهــد فرهنگ بــوده و بایســتی در این 

زمینه برنامه داشت.
عین الهی افزود: دانشگاه های ما برای کسانی 
کــه بیگانه با فرهنگ انقلاب باشــند، جایی ندارد. 

در عین اینکه احترام برای علم و دانشگاه قائلیم، 
اما فرهنگ نیز مهم اســت و این فرهنگ بوده که 

جامعه آینده را می سازد.
باتجربــه  بــا وجــود اســاتید  کــرد:  وی اظهــار 
از  یکــی  کرمانشــاه  پزشــکی  علــوم  دانشــگاه 
از  دانشــگاه های ممتــاز کشــور اســت. بســیاری 
مشــکلات کشــور را دانشــگاه ها باید حــل کنند و 

فلسفه دانشگاه رفع نیازهای مردم است.
وزیر بهداشت با بیان اینکه توان بالقوه کشور 
بالا اســت امــا از ایــن تــوان اســتفاده نمی کنیم، 
ادامــه داد: بهتریــن دانشــمندان داروســازی در 
کشــور وجود دارنــد و قطعاً کمبودهــای دارویی 
به دلیل مشــکلات مدیریتی است؛ ایران می تواند 

در تمام اقلام دارویی صادرکننده باشد.
وی اضافه کرد: با اجرای طرح دارویار مشکلات 
مربوط به تولیدکنندگان حل شده و کمبودهای 
دارویی تا دو ســه ماه آینده برطرف خواهد شــد، 
امــا این کافی نیســت و انتظار داریم دانشــگاه ها 

وارد این موضوع شوند.
عین الهــی با بیــان اینکه مصــرف منطقی دارو 
در هر نســخه 1.5 قلم اســت، گفت: در کشــور ما 
دو برابر حد معمول دارو تجویز می شــود و ســه 
قلم دارو در هر نسخه است؛ باید تلاش کنیم این 

عدد را به حد نرمال خود برسانیم.
وی همچنین ابــراز کرد: بیمارســتان امام رضا 
)ع( کرمانشاه یکی از بیمارستان های فوق العاده 
در کشــور است و نمونه آن در کشور کمتر وجود 
دارد، امــا بهره وری ما کم اســت. بــا وجود حدود 
یک هزار بیمارســتان در کشــور، 150 هــزار تخت و 

600 هزار از کارکنان، بهره وری 25 درصد است.

وزیر بهداشــت، درمــان و آموزش پزشــکی در 
پایــان ســخنان خــود گفــت: از رئیــس دانشــگاه 
علــوم پزشــکی کرمانشــاه، دکتر محمــدی، برادر 
دانشمندم که از اســاتید برجسته کشور هستند 
و این مســئولیت و این مشکلات را پذیرفتند و در 
این عرصه وارد شدند، تشکر می کنم. وی انصافاً 
در این قضیه و در راســتای رشد و پیشرفت حوزه 
بهداشــت و سلامت اســتان توان و وقت بسیاری 
بــا حضــور ایشــان  را صــرف می کنــد. امیــدوارم 
بســیاری از مشکلات حوزه بهداشــت و درمان در 

استان کرمانشاه برطرف شود.
اســتاندار کرمانشــاه نیز خواهان کمک وزارت 
بهداشت به توســعه گردشگری سلامت و تأمین 
زیرساخت های مورد نیاز این حوزه در استان شد 
و گفــت: کرمانشــاه مرکزیت غرب کشــور را دارد و 
به اســتان های هم جوار خدمات مختلف ازجمله 

در بخش سلامت ارائه می دهد.
بهمــن امیری مقــدم افــزود: متأســفانه برخی 
درآمــدزا  تخصص هــای  ســمت  بــه  پزشــکان  از 
گرایــش دارنــد و ایــن موضــوع بــا سیاســت های 
بهداشــت  وزارت  مردمــی  و  عدالت محورانــه 
همخوانــی ندارد و وزارتخانه باید به فکر حل این 

مشکل باشد.
وی در بخش دیگری از ســخنانش یادآور شد: 
کرمانشــاه روزگاری مرکــز پنــج اســتان بــوده، اما 
امروز در بســیاری از شاخص ها شــرایط مطلوبی 
نــدارد و وزارت بهداشــت بایــد بــرای جبــران این 

عقب ماندگی ها کمک کند.
از  برخــی  داد:  ادامــه  کرمانشــاه  اســتاندار 
شــرکت های داروســازی اســتان، از توانایی تولید 

و تأمیــن دارو با بهترین کیفیت در شــرایط تحریم 
برخوردار هســتند و باید توســط وزارت بهداشت 

حمایت شوند.
وی مرزهــای مبادلاتــی کرمانشــاه را ظرفیتــی 
برای واردات دارو در شرایط تحریم خواند و گفت: 
می تــوان کمبــود برخــی اقــلام دارویــی ضــروری 
مردم مانند سرم را با استفاده از ظرفیت مرزهای 

استان به شکل کنترل شده تأمین کرد.
امیری مقدم همچنین عنوان کرد: متأســفانه 
گردشــگرانی کــه بــرای درمــان از طریــق مرزهای 
اســتان وارد کرمانشــاه می شــوند، راهــی دیگــر 
اســتان ها می شــوند کــه وزارت بهداشــت باید با 
کمــک دانشــگاه علوم پزشــکی بســتری را فراهم 

کند که در همین استان درمان شوند.
وی بــه مصوبات ســفر رئیس جمهور در حوزه 
بهداشت و درمان اشاره کرد و گفت: خوشبختانه 
یک هــزار میلیاردتومــان بــرای پروژه هــای حــوزه 
درمــان اســتان اختصــاص یافتــه کــه می توانــد 

تحول چشمگیری در این حوزه ایجاد کند.
مدیر ارشد استان در ادامه سخنانش خواهان 
کمک وزارت بهداشــت در زمینه طرح هایی مانند 
کنــگاور،  و  هرســین  بیمارســتان های  نوســازی 
محمــد  بیمارســتان  اورژانــس  مرکــز  توســعه 
بیمارســتان  سی تی اســکن  تهیــه  کرمانشــاهی، 
گیلانغرب و تأمین نیروی متخصص پزشکی برای 

مراکز درمانی شهرستان ها شد.
رئیس دانشــگاه علوم پزشــکی کرمانشــاه نیز 
گفــت: در ســفر اخیر رئیس جمهور به اســتان و با 
پیگیــری اســتاندار، یک هزار میلیارد تومــان اعتبار 

برای حوزه بهداشت و درمان مصوب شد.

بــا  امیدواریــم  افــزود:  محمــدی«  »قبــاد 
تخصیــص ایــن اعتبــار پروژه هایــی کــه راه اندازی 
آرزوی مــردم کرمانشــاه بــوده و  آن هــا ســال ها 
بســیاری از مشــکلات حــوزه بهداشــت و درمان، 

مرتفع شود.
پروژه هــای  اجــرای  بــا  کــرد:  اظهــار  وی 
دالاهــو،  و  روانســر  شــهرهای  در  بیمارســتانی 
تمام شهرســتان های اســتان کرمانشــاه صاحب 

بیمارستان می شوند.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه گفت: 
هم اکنون توجه بســیار خوبی به پروژه های حوزه 
ســلامت اســتان شــده اســت و بســیاری از ایــن 
طرح ها ازجمله اورژانس بیمارستانی، بیمارستان 
ســرطان، خوابــگاه 400 نفره دانشــجویی و 500 
تخت بیمارســتانی تا دو سال دیگر به بهره برداری 

خواهد رسید.
وی اضافــه کــرد: همچنیــن اجــرای پروژه های 
بیمارســتانی در مناطــق محــروم از دیگر مواردی 
اســت که در این ســفر مورد توجه قرار گرفت و با 
اجرای این طرح ها در محروم ترین مناطق استان 

بیمارستان خواهیم داشت.
محمــدی عنوان کــرد: کرمانشــاه مرکز درمان 
غرب کشــور محسوب می شــود و تعداد بسیاری 
از  آن  بیمارســتان های  در  بســتری  بیمــاران  از 

استان های هم جوار هستند.
وی بــا بیــان اینکــه دانشــگاه علــوم پزشــکی 
کرمانشاه در زمینه های مختلف ازجمله آموزش، 
پژوهــش، فنــاوری و بهداشــت از جایــگاه بســیار 
بالایی برخوردار است، گفت: در راستای اقدامات 
انجام شــده در مقابله با کرونا بســیار خوب عمل 
شــده و در واکسیناســیون نیز جزء استان های با 

درصد بالا هستیم.
کرمانشــاه  پزشــکی  علــوم  دانشــگاه  رئیــس 
افــزود: خوشــبختانه واکسیناســیون باعث شــد 
ســطح ایمنی مردم در این اوج شــیوع بالا باشد 
و پوشش خوب واکسیناسیون باعث نجات جان 

بسیاری از هم وطنان شد.
دولــت  آمــدن  کار  روی  بــا  شــد:  یــادآور  وی 
حــوزه  در  خوبــی  اقدامــات  شــاهد  ســیزدهم، 
کشــور  سراســر  در  گســترده  واکسیناســیون 

بوده ایم.
ســفر بــه شهرســتان های صحنــه، هرســین و 
کنگاور و بازدید از بیمارســتان های این شــبکه ها 
از نماینــدگان  بــا جمعــی  و همچنیــن نشســت 
و اعضــای هیئت رئیســه دانشــگاه بــرای بررســی 
وضعیــت بهداشــت و درمــان اســتان، از اهــداف 
ســفر یک روزه وزیر بهداشــت به استان کرمانشاه 

بود.

ورزشی - خبر

به دلیل نبود اعتبار؛

دست کوتاه بلندقامتان همدان از مسابقات لیگ
برگزاری مسابقات والیبال محلات در همدان برای نخستین بار در کشور

طاهــره   - ورزشــی  گــروه  ســپهرغرب، 
ترابی مهــوش: بــه گفتــه دبیــر هیئــت والیبــال 
اســتان همــدان به دلیــل کمبود منابــع و عدم 
جذب حامی مالی دســت بلندقامتان همدان از 

حضور در مسابقات لیگ کوتاه است.
توپــی  جــذاب  رشــته های  از  یکــی  والیبــال 
اســت کــه توانســته خــود را به عنــوان یکــی از 
جــذب  لحــاظ  بــه  ورزش هــا  پرمخاطب تریــن 
تماشــاگر و به تبع آن پشــتیبان مالی در بیشــتر 

کشورهای دنیا مطرح کند.
ایــن جذابیــت به جایی کشــیده شــده که در 
رقابت هــای آســیایی و المپیــک والیبــال یکــی از 
رشــته هایی بــه حســاب می آیــد که برای کســب 
نشــان و روی سکو رفتن آن رقابت زیادی را بین 

تیم های صاحب نام در جهان ایجاد کرده است.
بنابرایــن حضــور در ســطوح بــالای جهانــی 
به خودی خــود باعث شــده تا لیگ هــای داخلی 
هــم بــا نظم و انســجام بیشــتری پیگیری شــود 
به طوری که برگــزاری منظم لیگ برتــر والیبال در 
ایران با مشــارکت و پراکندگی تیم ها از شهرهای 
مختلــف باعــث شــده تــا از شــمال تــا جنــوب 
و از غــرب تــا شــرق، هــر هفتــه شــاهد برگــزاری 
مسابقاتی با جذابیت زیاد از این رشته پرطرفدار 

باشیم.
امــا شــرایط برای رشــته والیبــال در همدان 
طــی دو دهــه گذشــته بــه گونــه دیگــری رقــم 
خــورده به طوری کــه فعالیت حرفــه ای والیبال 
همدان به دهه 50 بازمی گردد که بلندقامتان 
ایــن شــهر یعنی مرحــوم باقــر فرجــی، مرحوم 
علی طهوری، حســن توســلی، برادران حجازی، 
جعفر قهرمانی، محمود اســمی، نادر شوندی 
و امین الله برق لشــگری در آن سال ها در کشور 
حرفــی بــرای گفتن داشــتند و در ســالن تختی 
فعلی همدان در مســابقاتی که برگزار می شــد 
که خیل زیادی از علاقه مندان به این رشــته به 
تماشــای بازی والیبال همدان می نشستند اما 
حــالا نه  خبــری از آن بازی های پر هیاهوســت و 
نه بازیکنان مطرحی طی این ســال ها در رشته 
والیبال از همدان در ســطح ملی معرفی شده 
اســت امــا گویا طی یک ســال گذشــته شــاهد 
تحــرک خوبــی در ایــن رشــته پــس از ســال ها 

رخوت بودیم.

بر این اســاس بــا توجه به اهمیــت موضوع 
برآن شدیم تا گفت وگویی با دبیر هیئت والیبال 
ادامــه  در  کــه  ترتیــب دهیــم  اســتان همــدان 

می خوانید:
چنــد  طــی  اینکــه  بیــان  بــا  رنجبــران  اکبــر 
ســال اخیــر رشــته والیبــال نیــز همچــون دیگر 
رشــته های ورزشــی متأثــر از کرونــا حــال و روز 
خوبــی نداشــت امــا بــا روی کار آمــدن حمیــد 
بادامی نجــات به عنــوان هیئت رئیســه جدید، 
جذب کارشناســان و متصدیــان در بخش های 
مختلــف و جــذب و بهره مندی از تجــارب آن ها 
طی یک ســال گذشــته، روند رو به رشــدی را در 
این رشــته شاهد بوده و توانســته ایم به آنچه 
به عنــوان تقویم کاری از ســوی فدراســیون به 
هیئت اعلام شــده بــود در بخش های مختلف 

جامه عمل بپوشانیم.
وی افــزود: آنچــه مســلم اســت اینکــه طبق 
فعالیت هــاى  مجموعــه  شــده،  ارائــه  تقویــم 

مختلــف ازجملــه داوری، آموزشــی، کلاس های 
ارتقــای  داورى  و  مربیگــرى و همچنیــن برگزارى 
مســابقات اســتانی و کشــورى  بر عهــده هیئت 

است.
دبیر هیئت والیبال اســتان همــدان با تأکید 
بــر اینکــه، تــلاش مــا ایــن بــوده کــه هماهنــگ 
فدراســیون  کــه  برنامه هایــی  مجموعــه  بــا 
در  و  کنیــم  عمــل  کــرده،  ابــلاغ  هیئت هــا  بــه 
تمامــی ســطوح ســنی از نونهــالان، نوجوانــان 
داشــته ایم،  فعالیــت  به خوبــی  بزرگ ســالان  و 
اظهار کــرد: در موضوع ســخت افزاری و عمرانی 
نیــز موفق شــدیم  زمیــن  بازی های محــلات را با 
هماهنگی شــهردارى و کمک شــوراى اســلامی 

احداث کنیم.
رنجبران با بیان اینکه با همکاری شهرداری و 
شــورای اسلامی شهر مســابقات و بازی ها را به 
محلات بردیم و توانســتیم براى نخستین بار در 
کشــور با برگزارى مســابقات لیگ محلات شور و 

نشاطی به مناطق مختلف همدان تزریق کنیم، 
افزود: در ارتقای ســطح کیفی والیبال استان با 
برگزارى کلاس های آموزشــی مربیگرى و داوری 
به خوبــی وارد شــدیم کــه چه در ســطح آقایان 
و چــه بانــوان و در رده های ســنی مختلف قدم 

برداشتیم.
وى با اشاره به اینکه با دعوت از شهرستان ها 
براى حضور در مسابقات و آمادگی کامل از بین 
تیم های حاضرشده استعدادهاى شهرستان ها 
را نیز  کشــف کردیم که همکارى و تعامل نزدیک 
با آن هــا از نکات مهم برای پویایی هیئت اســت 
افــزود: در موضوع فنی با برگزارى کلاس ها و در 
رده هاى ســنی مختلف با هماهنگــی و فعالیت 
خــوب هیئت هــای شهرســتان بازخــورد مثبتی 
داشــتیم، خوشــبختانه از طریــق ایــن کلاس ها 
اســتعدادیابی و کشــف بازیکنــان بــراى کارهای 
زیربنایــی و توســعه والیبــال اســتان در ســنین 
مختلــف و خانــم و آقا اقدامات مناســبی انجام 

شده است.
دبیر هیئت والیبال اســتان همدان با اشــاره 
به وضعیت نســبتاً مناســب ســالن های والیبال 
در شهرســتان ها و مرکز استان گفت: متأسفانه 
در عرصــه اعتبــارات بــه رشــته والیبال و ســوق 
پیــدا کــردن حامیان مالــی با مشــکل مواجهیم  
بنابراین انتظار می رود سازمان ورزش و جوانان 

در این عرصه ورود جدی داشته باشد.
رنجبران با ابراز تأسف از اینکه استان همدان 
در عرصه لیگ برتر والیبال به دلیل  عدم توانایی 
مالــی نماینــده ای در بخــش مــردان و بانــوان 
نــدارد، گفت: ســال گذشــته در رده نوجوانان و 
دســته یک نماینده داشتیم اما امسال به دلیل 
عــدم تــوان مالی بــرای این مهم نماینــده ای در 

بازی های لیگ نداریم.
مع الوصف با توجه به آنچه گفته شــد گرچه 
طــی یک ســال اخیــر شــاهد روند رو به رشــد در 
فعالیت هــای والیبــال بودیــم امــا آنچه مســلم 
اســت اینکه امسال نیز دســت والیبالیست های 
همدانــی از لیگ برتر به دلیل عدم توانایی مالی 
بــرای تأمیــن هزینه تیــم داری کوتاه اســت حال 
آنکــه ســال گذشــته مدیــر کل ورزش و جوانان 
اســتان همــدان در بازدیدی کــه از تمرینات تیم 
ســرو قامتــان حاضــر در لیگ دســت یک کشــور 
داشت عنوان کرد از لحاظ زیرساختی و امکانات 
ورزشی در سراســر استان آماده حمایت از شما 
هستیم، زیرا تیم والیبال همدان تیمی منسجم 
و حرفــه ای اســت کــه می توانــد در جایگاه های 

ملی و فراملی بدرخشد.
حمیــد ســیفی؛ افــزود: رئیــس فدراســیون 
و  ظرفیت هــا  بــه  ویــژه ای  توجــه  والیبــال 
زیرســاخت های والیبال اســتان همــدان دارد و 
چندی پیش در ســفر به اســتان همــدان جهت 
احــداث آکادمــی اســتعدادیابی والیبــال غــرب 
کشــور اعــلام آمادگــی کرده انــد امــا با گذشــت 
چندماه از این ادعا امروز حتی همدان تیمی در 
دسته یک لیگ برتر نیز ندارد چه رسد به حمایت 
برای برپایــی آکادمی اســتعدادیابی به طوری که 
می توان ضرب المثل )هر ســال دریغ از پارسال( 
را مصــداق بــارزی از وضعیت والیبــال همدان و 
حمایــت مالی از این رشــته در اســتان از ســوی 

اداره کل ورزش و جوانان دانست.

زیرساخت های ورزش نابینایان 
در کردستان فراهم شود

170 نفر بیمه ورزشی 
رشته های نابینایان و کم بینایان دارند

و  نابینایــان  هیئــت  رئیــس  ورزشــی:  گــروه  ســپهرغرب، 
کم بینایان اســتان کردســتان بر فراهم کردن زیرســاخت های 

ورزشی برای نابینایان و کم بینایان استان تأکید کرد.
صــلاح یوســفی در جمــع خبرنــگاران رســانه های جمعی 
بیشــتر  ارتبــاط  و  تعامــل  خواســتار  ســنندج،  در  کردســتان 

رسانه های استان با هیئت نابینایان شد.
وی رشد و توسعه ورزش نابینان را نیازمند حمایت ورزش 
و جوانــان و همدلی و مشــارکت رســانه ها با هیئت دانســت 
و گفت: موفقیت ها و پیشــرفت های نابینایــان در عرصه های 

ورزشی باید اطلاع رسانی شود.
رئیــس هیئــت نابینایان و کم بینایان اســتان کردســتان با 
بیــان اینکــه ورزش ســبب پویایی، نشــاط و تقویــت روحیه و 
عــزت نفس در افراد معلول می شــود، تصریح کرد: بســترها 
و زمینــه فعالیت و تحرک افراد معلول و نابینا باید در جامعه 

فراهم شود.
یوســفی تعــداد ورزشــکاران بیمــه شــده ورزشــی هیئــت 
نابینایــان را 170 نفــر اعــلام کرد و گفــت: هیئــت جدید توجه 
ویژه ای به ورزشــکاران شهرستانی و روستاهای استان دارد و 

درصدد است مسیر و شرایط ورزش این افراد را فراهم کند.
وی کمبــود منابــع مالــی را از مشــکلات هیئــت نابینایــان 
اســتان برشــمرد و گفــت: بــه دلیــل فراهــم نبــودن امکانات 
ورزشــی عادلانه برای اقشــار نابینا مانند افــراد عادی جامعه 
این قشــر از جامعه نیازمند حمایت و عنایت ویژه مســئولان 

هستند.
رئیــس هیئــت فوتبال اســتان همــدان نبود حامــی مالی 
را یکــی دیگــر از مشــکلات هیئــت عنوان کــرد و افزود: رشــد 
شــرکت های  و  صنایــع  حمایــت  نیازمنــد  ورزش  تحــول  و 
ســرمایه گذاری اســت، در این راستا شرکت نفت قول مساعد 

داده خانه بدنسازی راه اندازی کند.
را  والیبــال  و  فوتســال  شــطرنج،  گلبــال،  رشــته های  وی 
از رشــته های هیئــت نابینایــان دانســت و گفــت: هــم اکنــون 
رشته های رزمی، فوتسال و والیبال در حال آماده سازی است.

رئیــس هیئــت نابینایان و کم بینایان اســتان کردســتان با 
اشــاره بــه اینکه در دوره قبلــی تیم بانــوان در هیئت تعطیل 
بــوده اســت افــزود: هــم اکنــون تیــم بانــوان در رشــته های 
مختلف فعال اســت و بانوان در رشــته کوهنوردی فعالند و 

موفق به پیشرفت های چشمگیری شده اند.
یوســفی بــا اشــاره بــه بازســازی مجموعــه چندمنظــوره 
ورزشــی )جــودو، تکواندو، کاراته و آمادگی جســمانی( گفت: 
تاکنون هفت تیم جهت شــرکت در مســابقات روستایی اعزام 

شده اند.

خبــر


